
TISKOVÁ ZPRÁVA 

ZE ZASDÁNÍ KOMISE ZÁVODŮ DO VRCHU 

 

Komise závodu automobilů do vrchu se sešla 23. 8. 2019 v Ústí nad Orlicí. Tomáš Kunc seznámil 

přítomné s novinkami z FIA, zejména s aktuálním vývojem kolem performance faktoru pro příští 

sezonu. Komise vzala na vědomí finanční prostředky z dotačních programů a následně schválila 

rozdělení podpory mladých jezdců. 

Jiří Venuš informoval o odjetých podnicích a seznámil členy komise s jednotlivými zprávami. Tomáš 

Kunc informoval o podpisu smlouvy s promotérem šampionátu i o termínu, kdy bude probíhat plnění 

vůči pořadatelům. 

Během komise byl projednán návrh kalendáře na příští rok, o zařazení do kalendáře požádali noví 

pořadatelé. Do příští schůze komise trvá úkol připravit připomínky ke stávajícímu znění řádů, 

respektive upřesnění některých pojmů. Byl předložen předběžný návrh na vyhlášení mistrů, 

předpokládaný termín je 23. listopadu.  

Příští schůze komise ZAV je před vyhlášením mistrů a měla by proběhnout společně se schůzkou 

s pořadateli. 

 


